
80.I.4 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

W kontekście zmiany systemu ISO w Ratuszu, radny zapytał, jakie procedury obiegu 

dokumentów obowiązują w Urzędzie Miejskim w Słupsku. Radny zapytał, do kogo 

dokumenty trafiają, kto je dekretuje do danych Wydziałów oraz w jaki sposób jest zachowana 

ochrona danych osobowych osób, które składają pisma do Urzędu Miejskiego w Słupsku. 

(Odpowiedzi udzielały Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka oraz 

Sekretarz Miasta Iwona Wójcik podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 września br. - 

archiwum transmisji obrad)  

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk



